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Abstract (en)
Provided on each side of the drawer is a pulling-out rail, which is attached to the drawer, and a bearing rail, which is attached to a furniture unit.
Load-transferring running rollers are mounted between the rails. The closing device comprises a tilting segment (3) which is mounted on the unit
side, is under the effect of a spring (6) and has a receiving slot (9) for a carrier pin (5) which is mounted on the drawer. The tilting segment (3) is
mounted on the furniture unit so as to be displaceable in the pulling-out direction of the drawer and is guided along a guide path (4) which is formed
by a groove or the like and which has a straight rear portion (4'), adjoining which there is a curved front portion (4"). <IMAGE>

Abstract (de)
An jeder Seite der Schublade ist eine an der Schublade befestigte Ausziehschiene und eine an einem Möbelkorpus befestigte Tragschiene
vorgesehen. Zwischen den Schienen lagern lastübertragende Laufrollen. Die Schließvorrichtung umfaßt ein korpusseitig gelagertes unter
Einwirkung einer Feder (6) stehendes Kippsegment (3), das einen Aufnahmeschlitz (9) für einen an der Schublade gelagerten Mitnehmerzapfen
(5) aufweist. Das Kippsegment (3) ist am Möbelkorpus in der Ausziehrichtung der Schublade verschiebbar gelagert und wird entlang einer
Führungsbahn (4) geführt, die von einer Nut od. dgl. gebildet wird und die einen geraden hinteren Abschnitt (4') aufweist, an den ein bogenförmiger
vorderer Abschnitt (4") anschließt.
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